

央行發行
信譽保證

生生不息
巳巳如意

喜
迎
新
歲



Happy Chinese New Year Celebration for Year of the Snake

Chinese Gold and Silver Commemorative Coins



請到 www.chinacoin.com.hk 網站下載訂購表格
Please visit www.chinacoin.com.hk to download order form

香港地區宣傳 Marketed in Hong Kong by :



海外總經銷 Sole Overseas Distributor :



所有金銀幣由發行商/其海外總經銷提供，中國銀行(香港)有限公司(中國銀行(香港)/中銀香港)對此產品質素不負任何責任。
All Gold and Silver Coins are provided by the Issuer/its Sole Overseas Distributor, Bank of China (Hong Kong) Limited (BOCHK / Bank of China (Hong Kong)) is not in any way responsible for the quality of such product.
中銀香港為中國長城硬幣投資有限公司之委任紀念幣的香港地區宣傳機構，中國長城硬幣投資有限公司是有關紀念幣的海外總經銷商，而中銀香港並非紀念幣及其任何部分的製作、鑄造或發行機構，亦非紀念幣的供應商。
BOCHK is the appointed Hong Kong distributor of the commemorative coins by China Great Wall Coins Investments Limited, China Great Wall Investments Limited is the sole overseas distributor of the commemorative coins, BOCHK is not the manufacturer, minter or issuer of the commemorative coins or any part thereof, nor is it the supplier thereof.
對於中銀香港與客戶之間因銷售過程或處理有關交易而產生的合資格爭議(定義見金融糾紛調解計劃的金融糾紛調解中心職權範圍)，中銀香港須與客戶進行金融糾紛調解計劃程序；而有關紀念幣的合約條款之任何爭議，應由中國長城硬幣投資有限公司與客戶直接解決。
In respect of an eligible dispute (as defined in the Terms of Reference for the Financial Dispute Resolution Centre in relation to the Financial Dispute Resolution Scheme) arising between BOCHK and the customer out of the selling process or processing of the related transaction, BOCHK is required to enter into a Financial Dispute Resolution Scheme process with the customer; however any dispute over the contractual terms of the commemorative coins should be resolved between directly China Great Wall Coins Investments Limited and the customer.

央行發行
信譽保證

2025中國乙巳(蛇)年金銀紀念幣

2025 Year of the Snake Gold and Silver Commemorative Coins



零售價：金銀幣：港幣3,270/套
Retail price Gold and silver coin set: HK\$3270/set
銀幣：港幣380/枚
Silver coin: HK\$380/pc

請到www.chinacoin.com.hk網站下載訂購表格
Please visit www.chinacoin.com.hk to download order form

2025年賀歲金銀紀念幣

2025 New Year Celebration Gold and Silver Commemorative Coins



金銀幣包裝
Gold and silver coin
set packaging



事事如意 Ruyi (Fortune)

福祿綿長 Lu (Prosperity)

仙桃獻壽 Shou (Longevity)

喜氣洋洋 Xi (Happiness)

招財進寶 Cai (Wealth)

特別隱藏版 Hidden Surprise

銀幣包裝，盲盒概念共六款隨機獲取
Collect 1 random figurine from each silver coin packaging

零售價：金銀幣：港幣1,090/套
Retail price Gold and silver coin set: HK\$1090/set
銀幣：港幣178/枚
Silver coin: HK\$178/pc

請到www.chinacoin.com.hk網站下載訂購表格
Please visit www.chinacoin.com.hk to download order form

香港地區宣傳 Marketed in Hong Kong by :



中國銀行(香港)
BANK OF CHINA (HONG KONG)

海外總經銷 Sole Overseas Distributor :



中国金币集团有限公司
CHINA GOLD COIN GROUP CO., LTD.
中国长城硬币投资有限公司
China Great Wall Coins Investments Ltd.

所有金銀幣由發行商/其海外總經銷提供，中國銀行(香港)有限公司(中國銀行(香港)/中銀香港)對此產品質素不負任何責任。
All Gold and Silver Coins are provided by the Issuer/its Sole Overseas Distributor, Bank of China (Hong Kong) Limited (BOCHK / Bank of China (Hong Kong)) is not in any way responsible for the quality of such product.
中銀香港為中國長城硬幣投資有限公司之委任紀念幣的香港地區宣傳機構，中國長城硬幣投資有限公司是有關紀念幣的海外總經銷商，而中銀香港並非紀念幣及其任何部分的製作、鑄造或發行機構，亦非紀念幣的供應商。
BOCHK is the appointed Hong Kong distributor of the commemorative coins by China Great Wall Coins Investments Limited, China Great Wall Investments Limited is the sole overseas distributor of the commemorative coins, BOCHK is not the manufacturer, minter or issuer of the commemorative coins or any part thereof, nor is it the supplier thereof.
對於中銀香港與客戶之間因銷售過程或處理有關交易而產生的合資格爭議(定義見金融糾紛調解計劃的金融糾紛調解中心職權範圍)，中銀香港須與客戶進行金融糾紛調解計劃程序；而有關紀念幣的合約條款有任何爭議，應由中國長城硬幣投資有限公司與客戶直接解決。
In respect of an eligible dispute (as defined in the Terms of Reference for the Financial Dispute Resolution Centre in relation to the Financial Dispute Resolution Scheme) arising between BOCHK and the customer out of the selling process or processing of the related transaction, BOCHK is required to enter into a Financial Dispute Resolution Scheme process with the customer; however any dispute over the contractual terms of the commemorative coins should be resolved between directly China Great Wall Coins Investments Limited and the customer.

央行發行
信譽保證

生生不息
巳巳如意

喜

迎

新

歲



規格表 Specifications

品種 Coin Type	2025中國乙巳(蛇)年金銀紀念幣 2025 Year of the Snake Gold and Silver Commemorative Coins		2025年賀歲金銀紀念幣 2025 New Year Celebration Gold and Silver Commemorative Coins	
	金幣 Gold Coin	銀幣 Silver Coin	金幣 Gold Coin	銀幣 Silver Coin
金屬/成色 Metal / Fineness	金 Gold / 99.9%	銀 Silver / 99.9%	金 Gold / 99.9%	銀 Silver / 99.9%
重量 Weight	3克 gram	15克 gram	1克 gram	8克 gram
質量 Quality	精製 Proof	精製 Proof	普製 Bullion	普製 Bullion
直徑 Diameter	18毫米 mm	33毫米 mm	10毫米 mm	菱形邊長 rhombus side length 23毫米 mm
面額 Face Value	50元 Yuan	5元 Yuan	10元 Yuan	3元 Yuan
最大發行量 Max mintage	150,000枚 pcs	300,000枚 pcs	150,000枚 pcs	1,500,000枚 pcs

紀念幣限時限量推出，把握機會！
Limited-time also limited-quantity offer!

請到 www.chinacoin.com.hk 網站下載訂購表格
Please visit www.chinacoin.com.hk to download order form

香港地區宣傳 Marketed in Hong Kong by :



海外總經銷 Sole Overseas Distributor :



中国长城硬币投资有限公司
China Great Wall Coins Investments Ltd.

所有金銀幣由發行商/其海外總經銷提供，中國銀行(香港)有限公司(中國銀行(香港)/中銀香港)對此產品質量不負任何責任。
All Gold and Silver Coins are provided by the Issuer/its Sole Overseas Distributor, Bank of China (Hong Kong) Limited (BOCHK / Bank of China (Hong Kong)) is not in any way responsible for the quality of such product.
中銀香港為中國長城硬幣投資有限公司之委任紀念幣的香港地區宣傳機構，中國長城硬幣投資有限公司是有關紀念幣的海外總經銷商，而中銀香港並非紀念幣及其任何部分的製作、鑄造或發行機構，亦非紀念幣的供應商。
BOCHK is the appointed Hong Kong distributor of the commemorative coins by China Great Wall Coins Investments Limited, China Great Wall Investments Limited is the sole overseas distributor of the commemorative coins, BOCHK is not the manufacturer, minter or issuer of the commemorative coins or any part thereof, nor is it the supplier thereof.
對於中銀香港與客戶之間因銷售過程或處理有關交易而產生的合資格爭議(定義見金融糾紛調解計劃的金融糾紛調解中心職權範圍)，中銀香港須與客戶進行金融糾紛調解計劃程序；而有關紀念幣的合約條款之任何爭議，應由中國長城硬幣投資有限公司與客戶直接解決。
In respect of an eligible dispute (as defined in the Terms of Reference for the Financial Dispute Resolution Centre in relation to the Financial Dispute Resolution Scheme) arising between BOCHK and the customer out of the selling process or processing of the related transaction, BOCHK is required to enter into a Financial Dispute Resolution Scheme process with the customer; however any dispute over the contractual terms of the commemorative coins should be resolved between directly China Great Wall Coins Investments Limited and the customer.